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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján. figyelemmel az Országgyíilésríil szóló 2012 . évi

XXXVI . törvény 42. * (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyr ő l szóló 1997 . évi CLIV. törvény 150 .* (2) bekezdés, illetve a Kormány tagjai feladat-

és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 . .E 3 . pont alapján a téma szerint

hatáskörrel rendelkező dr. Fazekas Sándor Földm űvelésügyi miniszterhez

„Az ország keleti felén nem fontos az iskolatej?” - címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A helyi hírek szerint Nyíregyháza Város Önkormányzata 2017 . januárjáig méri rel, hogy mintegy

százmilliós íbrrást tud-e biztosítani a helyi iskolákban iskolatej finanszírozására ,

Ez annak a következménye . hogy a KLIK nem képes finanszírozni ezt a feladatot .

Kérdéseim :

1. Mi az oka, hogy csak szavakban ítélik fontosnak az iskolatej-akciót ?

2. Önök tejtermelőkkel tárgyalva segítséget ígértek. Akkor miért nem tesznek az érdekükben ?

3. Mi a helyzet a kistérség településeivel, ahol a források is sz űkösebbek?

Budapest, 2016. június 9 .

Tákacs István
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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